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IZVEŠTAJ SA SASTANKA SEKCIJE 

održanog 23. marta 2013. na Institutu za psihologiju 

 

Sastanku prisustvovali: 

1. Tinde Kovač Cerović 
2. Aleksandar Baucal 
3. Slobodanka Antić 
4. Olja Jovanović 
5. Vesna Petrović 
6. Dragica Pavlović Babić 
7. Ivan Jerković  
8. Vesna Gavrilov Jerković (gošća) 
9. Nataša Simić 
10. Dobrinka Kuzmanović 

 
Na sastanku je ukratko rezimirano šta je do sada urađeno i predložene su aktivnosti koje treba 
sprovesti u narednom periodu: 

 
1. Podsetiti članove Sekcije da plate članarinu Društvu psihologa Srbije za 2013. godinu 

(informacije o iznosu i načinima plaćanja članarine nalaze se na ovoj adresi: 

http://www.dps.org.rs/clanstvo/o-clanarini). Oni koji nisu platili članarinu ne mogu biti članovi 

Sekcije (tako su nas upozorili iz DPS-a). 

2. Na zvaničnom sajtu Društva psihologa Srbije postoji stranica naše Sekcije. Članovi Sekcije koji 

nisu platiti članarinu ne mogu da pristupe stranici Sekcije! Podsećamo sve članove Sekcije da 

za pristupanje pojedinim delovima sajta (između ostalog i stranici Sekcije) nije dovoljno platiti 

članarinu Društvu, već moramo biti registrovani korisnici sajta. Za ovu uslugu svaki korisnik 

sajta mora se sam obratiti Društvu, najbolje prilikom plaćanja članarine.  

3. Stranica Sekcije na sajtu DPSa služiće nam za objavljivanje opštih informacija o Sekciji (ciljevi, 

misija, članstvo...).  

4. Na sastanku je predloženo da se na stranici Sekcije otvore diskusioni forumi na različite teme 

(npr. jedan od tema bi mogla da bude razmena iskustava u vezi sa načinom organizacije 

studentske prakse). Proverila sam sa urednicom sajta DPS-a, ovo nije moguće realizovati preko 

sajta Društva! 

 

 

5. Kako je jedan od glavnih ciljeva Sekcije razmena različitih materijala između članova Sekcije 

došli smo do zaključka da je najbolje otvoriti nalog Sekcije na Dropbox-u. Članovi Sekcije će  
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ubuduće putem Dropbox-a razmenjivati sve materijale koji im mogu biti od koristi u nastavi: 

literaturu (knjige, naučne članke), silabuse predmeta koje predaju, spiskove obavezne i dodatne 

literature za studente, linkove filmova koji se mogu koristiti u nastavi i ispitna pitanja. Tinde 

Kovač Cerović je predložila da, nakon što se sačini baza ispitnih pitanja, angažujemo studente 

koji će formulisati kompetencije za pitanja. O ovome ćemo naknadno razgovarati.  

 

6. Nalog Sekcije na Dropbox-u je otvoren nakon sastanka. Svi članovi Sekcije su sa ovog naloga 

dobili (na e-mail) poziv da otvore svoj nalog i instaliraju Dropbox (ukoliko ga već nemaju) jer 

ćemo na taj način uvećati memoriju naloga Sekcije (za one koji ne znaju, svako ko instalira 

Dropbox uvećaće memoriju Sekcije za 500MB).  

 

7. Svi članovi Sekcije će imati mogućnost ne samo da pristupe Dropbox-u i da preuzimaju 

postojeće, već i da dodaju svoje materijale.  

 

8. Dat je predlog da se ustanovi okvirno vreme održavanja godišnje skupštine Sekcije na kojoj bi 

bilo obavezno prisustvo svih članova Sekcije 

 

9. Aleksandar Baucal je izneo informaciju da se uskoro osniva Asocijacija istraživača iz oblasti 

obrazovanja (osnivači: Institut za psihologiju i Institut za pedagoška israživanja) i predložio da se 

naša Sekcija pridruži ovoj Asocijaciji 

 

10. Dogovoreno je da se tokom naredne sedmice sastane nekoliko članova Sekcije kako bi 

započeli sređivanje literature (preimenovali fajlove, uredili reference u skladu sa APA 

standardima) koja će biti sačuvana u Dropbox-u. Od prisutnih članova za ovo su se prijavile 

Nataša Simić, Olja Jovanović i Dobrinka Kuzmanović. Bilo bi dobro da se još neko od asistenata 

prijavi za ovu aktivnost. Smatramo da će nam uređivanje literature (koja se nalazi u Dropbox-u) 

znatno olakšati i skratiti proces njenog pretraživanja. 

 

 

 
  


